



SPECIAL ANNOUNCEMENT

Based on instructions from the Ministry of Health, the Civil Aviation Authority of Sri Lanka has imposed a temporary ban on travel beginning from **Iran, Italy and South Korea** to Sri Lanka with effect from 14 March 2020 for two weeks.

All travel beginning from **France, Spain, Germany, Switzerland, Denmark, the Netherlands, Sweden and Austria** to Sri Lanka will also be banned from 15 March for two weeks. The ban will commence on all flights arriving after 15 March 2020, 2359hrs (local time in Sri Lanka) and end on 29 March 2020, 2400 hrs (Local time in Sri Lanka).

Accordingly, all airlines have been advised not to board during the aforementioned period in any of their flights destined to Sri Lanka, any passenger who is either originating from the aforementioned countries or who has been in any of these countries within the last 14 days.

Your understanding and cooperation in this regard, would be highly appreciated.

Mission Hotlines: **+49 17 23111944/ +49 17 23110026**

Embassy of Sri Lanka
Berlin - Germany
13 March 2020

AKTUELLE INFORMATION

Auf Anweisung des Ministeriums für Gesundheit hat die Luftverkehrsbehörde von Sri Lanka ein Verbot der Einreise für Reisen Reisebeginn im **Iran, in Italien und in Südkorea** erlassen, das am 14. März 2020 in Kraft treten wird und zwei Wochen lang gültig sein wird.

Alle von **Frankreich, Spanien, Deutschland, der Schweiz, Dänemark, den Niederlanden, Schweden und Österreich** ausgehenden Reisen nach Sri Lanka werden mit Wirkung vom 15. März 2020 ebenfalls für einen Zeitraum von zwei Wochen verboten. Das Verbot wird für alle Flüge Gültigkeit haben, die nach dem 15. März 2020, 23.59 Uhr (Sri Lanka Zeit) und vor dem 29. März 2020, 24.00 Uhr (Sri Lanka Zeit) in Sri Lanka ankommen werden.

In diesem Zusammenhang wurden alle Fluglinien angewiesen, während des betreffenden Zeitraums auf keinem ihrer Flüge nach Sri Lanka Personen an Bord zu lassen, der entweder aus einem der genannten Länder kommen oder sich innerhalb der letzten 14 Tagen in einem der genannten Länder aufgehalten haben.

Wir danken für Ihre Verständnis und Ihre Zusammenarbeit in dieser Angelegenheit.

Mission Hotlines: **+49 17 23111944/ +49 17 23110026**

Botschaft von Sri Lanka
Berlin, Germany
13 März 2020